
Protokół nr 26 /XXVI/08
Sesji Rady Miejskiej w Nowej Rudzie

odbytej w dniu 10 grudnia 2008r.
w sali uroczystości noworudzkiego Ratusza.

Godzina rozpoczęcia -11.00
Godzina zakończenia -13.05

Sprawy regulaminowe:
1. Otwarcie sesji i powitanie gości.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej.

Ad.1. Otwarcie obrad.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowej Rudzie – Andrzej Behan - otworzył sesję Rady Miejskiej. Powitał 
radnych  oraz  zaproszonych  gości.  Na  podstawie  listy  obecności  stwierdził,  że  w  sesji  uczestniczy  21 
radnych, co stanowi quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych decyzji. ( lista obecności - zał. nr 
1)

Pan Tomasz Kiliński  –  Burmistrz Miasta  –  zaproponował wprowadzenie projektu uchwały do porządku 
obrad w pkt. 4 ppkt. b)  zmieniającego uchwałę Nr 167/XX/08 Rady Miejskiej w Nowej Rudzie z dnia 4 
lipca 2008 roku w sprawie emisji obligacji komunalnych Gminy Miejskiej Nowa Ruda

Rada Miejska jednogłośnie 21 głosami „za”
przyjęła proponowaną zmianę do porządku obrad.

Proponowany porządek obrad:
3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji uchwał oraz prac w okresie międzysesyjnym od dnia  30 
października 2008r. do dnia 1 grudnia 2008r. 
4. Podjęcie uchwał :
a) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2008 
b) zmieniający uchwałę Nr 167/XX/08 Rady Miejskiej w Nowej Rudzie z dnia 4 lipca 2008 roku w sprawie 

emisji obligacji komunalnych Gminy Miejskiej Nowa Ruda
c) w sprawie zmiany nazwy ulicy 
d) w sprawie Regulaminu wynagradzania nauczycieli w szkołach dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Miejska Nowa Ruda w roku 2009.  
e) w sprawie ustalenia wysokości najniższego wynagrodzenia zasadniczego i wartości jednego punktu dla 

pracowników  niebędących  nauczycielami  w  szkołach  i  przedszkolach  dla  których  organem 
prowadzącym jest Gmina Miejska Nowa Ruda 

f) w  sprawie  Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2009. 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z obiektów sportowych przy ul. 
Kłodzkiej 16 w Nowej Rudzie 

h) w sprawie  upoważnienia  Kierownika  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy Społecznej  w Nowej  Rudzie  do 
podejmowania działań wobec dłużników alimentacyjnych w imieniu organu właściwego wierzyciela.

i) w sprawie zmiany uchwały nr 46/VI/07 Rady Miejskiej w Nowej Rudzie z dnia 4 kwietnia 2007r. w 
sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla 
wschodniej części Drogosławia, w rejonie obwodnicy Nowa Ruda.

5. Odpowiedzi na interpelacje.
6. Interpelacje radnych.
7. Zapytania radnych. 
8. Sprawy różne.
9. Zakończenie obrad



Ad.2. Przyjęcie protokołów z poprzedniej sesji Rady Miejskiej.
           
Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Behan zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z XXIV sesji 
sesji Rady Miejskiej w Nowej Rudzie. Wobec braku uwag poddał go pod głosowanie.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 21 głosami „za”  
przyjęła protokół z XXIV sesji Rady Miejskiej w Nowej Rudzie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Andrzej  Behan  zapytał  czy  radni  mają  uwagi  do  protokołu  z  XXV 
nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Nowej Rudzie. Wobec braku uwag poddał go pod głosowanie.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 21 głosami „za”  
przyjęła protokół z XXV nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Nowej Rudzie.

Ad.3.  Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji uchwał oraz prac w okresie międzysesyjnym od 
dnia 30 października 2008r. do dnia 1 grudnia 2008r.    (sprawozdanie – zał. nr 2 do protokołu)

Radna Regina Wałęsa -  pytanie  „w zakresie rozwoju i promocji miasta” pkt.1 uzyskane wyróżnienia przez 
Gminę Miejską Nowa Ruda.

Pan Tomasz Kiliński  –  Burmistrz  Miasta  –  braliśmy udział  w dwóch konkursach „Samorząd Przyjazny 
Przedsiębiorczości” oraz „Gmina Innowacyjna” w obu przypadkach Gmina Miejska Nowa Ruda otrzymała 
wyróżnienie. 

Wobec  braku  dalszych  głosów  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poddał  pod  głosowanie  Sprawozdanie 
Burmistrza Miasta.

Rada Miejska 21głosami „za”:
przyjęła Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji uchwał oraz prac w okresie międzysesyjnym od 
dnia 30 października 2008r. do dnia 1 grudnia 2008r.

Ad.4.Podjęcie uchwał:

a) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2008r.

Pan Jan Szeląg – przedstawił projekt uchwały  zgodnie z uzasadnieniem.

Radny Piotr Wróbel – poinformował, że opinia Komisji Gospodarczej nt. projektu uchwały jest pozytywna.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  projekt uchwały w 
sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2008r.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 21 głosami „za” podjęła:

Uchwałę nr 201/XXVI/08

w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2008r.

b)  zmieniający uchwałę Nr 167/XX/08 Rady Miejskiej w Nowej Rudzie z dnia 4 lipca 2008 roku w 
sprawie emisji obligacji komunalnych Gminy Miejskiej Nowa Ruda.

Pan Jan Szeląg – zaszła konieczność zweryfikowania nazewnictwa poszczególnych serii obligacji. Dokonuje 



się również zmiany w zakresie uszczegółowienia marży dla inwestorów.

Radny Piotr Wróbel – poinformował, że opinia Komisji Gospodarczej nt. projektu uchwały jest pozytywna.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał  pod głosowanie  projekt  uchwały 
zmieniający uchwałę Nr 167/XX/08 Rady Miejskiej w Nowej Rudzie z dnia 4 lipca 2008 roku w sprawie 
emisji obligacji komunalnych Gminy Miejskiej Nowa Ruda.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 21 głosami „za” podjęła:

Uchwałę nr 202/XXVI/08

zmieniającą uchwałę Nr 167/XX/08 Rady Miejskiej w Nowej Rudzie z dnia 4 lipca 2008 roku w sprawie  
emisji obligacji komunalnych Gminy Miejskiej Nowa Ruda.

c) w sprawie zmiany nazwy ulicy

Pani Joanna Kołodziej  Naczelnik Wydziału Mienia Komunalnego – proponuje się  zmianę nazwy części ul. 
Mostowej na ul. Rzeczną  oraz działki noszącej nazwę ul. Kopalnianej na ul. Górniczą w celu zachowania 
jednej nazwy ulicy na odcinku od ul. Stara Droga do ul. Zatorze.  Gmina poniesie wszelkie koszty związane 
z procedurą zmiany nazw ulic.

Radny Piotr Wróbel – poinformował, że opinia Komisji Gospodarczej nt. projektu uchwały jest pozytywna.

Radny  Janusz  Staniocha  -  poinformował,  że  opinia  Komisji  Porządku  Publicznego  i  Komunikacji  nt. 
projektu uchwały jest pozytywna.

Radny Krzysztof Richter – czy w drugim przypadku też będzie poniesiony koszt zmiany tabliczki z nazwą 
ulicy.

Pani Joanna Kołodziej  Naczelnik Wydziału Mienia Komunalnego – tak będziemy ponosili te koszty.

Radny Bogusław Frącek – a co gdy pojawią się inne koszty.

Pani Joanna Kołodziej  Naczelnik Wydziału Mienia Komunalnego – również pokryje je Gmina Miejska.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  projekt uchwały w 
sprawie zmiany nazwy ulicy.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 21 głosami „za” podjęła:

Uchwałę nr 203/XXVI/08

w sprawie zmiany nazwy ulicy.

d) w sprawie Regulaminu wynagradzania nauczycieli w szkołach dla których organem prowadzącym 
jest Gmina Miejska Nowa Ruda w roku 2009.

Pan  Leszek  Wójcik  –  Naczelnik  Wydziału  Infrastruktury  Społecznej  –  ustawa  zobowiązuje  organy 
prowadzące  szkoły  do  corocznego  ustalenia  zasad  wynagradzania  nauczycieli.  Na  spotkaniu  w  dniu  9 
grudnia 2008r. przeprowadzone zostały negocjacje z przedstawicielami Związku Nauczycielstwa Polskiego 
oraz NSZZ „Solidarność” Pracowników Oświaty w Nowej Rudzie. Została uzgodniona treść regulaminu w 
brzmieniu:  w  § 4 pkt.1 ustalono zapis  „dla nauczycieli – w wysokości 4,5% ( było 4%)  planowanych 



wynagrodzeń  zasadniczych  nauczycieli  w  danej  szkole.”  Dlatego  niezbędne  jest  dokonanie  zmiany  w 
projekcie uchwały  w  § 4 pkt.1 dot.  wysokość dodatku motywacyjnego z 4% na 4,5%. Zwyżka dodatku 
motywacyjnego o 0,5% to rocznie większa o  ok. 30tys zł pula dodatków motywacyjnych dla szkół.

Radny Piotr Wróbel – poinformował, że opinia Komisji Gospodarczej nt. projektu uchwały jest pozytywna.

Radny Tomasz Kuczaj  -  poinformował, że opinia Komisji  Spraw Społecznych nt.  projektu uchwały jest 
pozytywna.

posiedzenie opuścił  radny Zbigniew Radgowski

Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Behan -  poddał pod głosowanie zmianę w zapisie  w § 4 pkt.1 
wysokość dodatku motywacyjnego z 4% na 4,5%
 
Rada  Miejska  17  głosami  „za”przy  3  „wstrzymujących  się  od  głosowania”  pozytywnie  przyjęła 
poprawkę do uchwały 

na posiedzenie powraca radny Zbigniew Radgowski

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  projekt uchwały w 
sprawie Regulaminu wynagradzania nauczycieli w szkołach dla których organem prowadzącym jest Gmina 
Miejska Nowa Ruda w roku 2009.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 21 głosami „za” podjęła:

Uchwałę nr 204/XXVI/08

w sprawie Regulaminu wynagradzania nauczycieli w szkołach dla których organem prowadzącym jest  
Gmina Miejska Nowa Ruda w roku 2009.

posiedzenie opuścił  radny  Arkadiusz Michalski 

e) w sprawie ustalenia wysokości najniższego wynagrodzenia zasadniczego i wartości jednego punktu 
dla  pracowników  niebędących  nauczycielami  w  szkołach  i  przedszkolach  dla  których  organem 
prowadzącym jest Gmina Miejska Nowa Ruda.

Pan Leszek Wójcik – Naczelnik Wydziału Infrastruktury Społecznej – w związku z Obwieszczeniem Prezesa 
Rady  Ministrów  w  sprawie  ustalenia  minimalnego  wynagrodzenia  za  prace  w  2009r.  (1.276zł  brutto) 
pracowników  samorządowych  zatrudnionych  w  jednostkach  organizacyjnych  jednostek  samorządu 
terytorialnego oraz dezaktualizacją najniższego wynagrodzenia zasadniczego w wysokości 650zł przyjętego 
uchwałą nr 51/VI/07 zachodzi konieczność ustalenia nowych zasad.

Radny Tomasz Kuczaj  -  poinformował, że opinia Komisji  Spraw Społecznych nt.  projektu uchwały jest 
pozytywna, jednocześnie prosi by w przyszłości Komisja Spraw Społecznych była informowana o terminie 
spotkania w tej sprawie ze Związkami Zawodowymi.

Pan  Leszek  Wójcik  –  Naczelnik  Wydziału  Infrastruktury  Społecznej  –  prosi  o  dokonanie  poprawki  w 
projekcie uchwały  w § 5, że uchwała wchodzi w życie  od 1 stycznia 2009r. a nie jak jest zapisane od 1 
stycznia 2008r.

Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Behan -  poddał pod głosowanie w prowadzenie poprawki w § 5.

Rada Miejska 20 głosami „za” przyjęła poprawkę do uchwały.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  projekt uchwały w 
sprawie  ustalenia  wysokości  najniższego  wynagrodzenia  zasadniczego  i  wartości  jednego  punktu  dla 
pracowników niebędących nauczycielami w szkołach i przedszkolach dla których organem prowadzącym 



jest Gmina Miejska Nowa Ruda.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 20 głosami „za” podjęła:

Uchwałę nr 205/XXVI/08

w sprawie ustalenia wysokości najniższego wynagrodzenia zasadniczego i wartości jednego punktu dla  
pracowników niebędących nauczycielami w szkołach i przedszkolach dla których organem prowadzącym  
jest Gmina Miejska Nowa Ruda.”

f)w  sprawie  Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2009

Pan  Leszek  Wójcik  –  Naczelnik  Wydziału  Infrastruktury  Społecznej  –  podjęcie  uchwały  pozwoli  na 
wykonanie  zadań  własnych  nałożonych  ustawą  o  wychowaniu  w  trzeźwości  i  przeciwdziałaniu 
alkoholizmowi oraz ustawą o przeciwdziałaniu narkomanii i na wydatkowanie przeznaczonych na ten cel 
środków finansowych. 

Radny Piotr Wróbel – poinformował, że opinia Komisji Gospodarczej nt. projektu uchwały jest pozytywna.

Radny Tomasz Kuczaj  -  poinformował, że opinia Komisji  Spraw Społecznych nt.  projektu uchwały jest 
pozytywna.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  projekt uchwały w 
sprawie  Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2009.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 19 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się od głosowania” podjęła:

Uchwałę nr 206/XXVI/08

w  sprawie  Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2009.”

na posiedzenie powraca radny Arkadiusz Michalski

g) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z obiektów sportowych 
przy ul. Kłodzkiej 16 w Nowej Rudzie

Pan  Leszek  Wójcik  –  Naczelnik  Wydziału  Infrastruktury  Społecznej  –  w  związku  z  tym,  że  koszty 
utrzymania basenu w okresie jednego roku  znacznie wzrosły tj.  opłaty za media, nastąpiła konieczność 
dokonania zmian w cenniku korzystania  z obiektów i utrzymania krytej pływalni.

Radny Piotr Wróbel – poinformował, że opinia Komisji Gospodarczej nt. projektu uchwały jest pozytywna.

Radny Tomasz Kuczaj – poprzednia uchwała umożliwiała darmowe wejście na zajęcia dydaktyczne uczniom 
szkół miejskich, czy nadal obowiązuje ten zapis. Poinformował, że opinia Komisji Spraw Społecznych nt. 
projektu uchwały jest negatywna. 

Radny Krzysztof Richter -są stosowane ulgi jednorazowe na karnety i na bilety,  czy ktoś sprawdza przy 
wejściu ważność legitymacji upoważniające do wejść ulgowych.

Pan Paweł Marciniak – Prezes spółki CTS –  robi to pracownik przy sprzedaży biletu oraz przy wejściu na 
basen.



Radny Tomasz Kuczaj –  prosi o odpowiedź na swoje zapytanie. Dlaczego  przedstawiony projekt uchwały 
nie zawiera całej treści uchwały tylko zmiany jakie dokonujemy. Kolejne pytanie,  co mówi regulamin krytej 
pływalni nt. wejść ratowników WOPR uczących pływania. Jest za wprowadzeniem karnetów ulgowych dla 
młodzieży  ale jest przeciwny zwiększeniu o 1 zł cen za wejście na basen. Na basenie nie przybyło żadnych 
atrakcji, warunki bezpieczeństwa są skrajne i dot. to natrysków. Położone są tam nieodpowiednie kafelki. 
Zbyt śliskie. W każdej chwili może tam dojść do wypadków. „Moje dziecko upadło uderzając się w głowę i 
do tej  pory mam z tym problemy. Miałem problemy z udzieleniem pomocy na tym obiekcie.  Koszty o 
których mówił  naczelnik podobno mają być kosztami tylko pływalni,  mnie się wydaje,  że to  są koszty 
poniesione na wszystkich obiektach. Czy ja płacąc za wejście na basen płacę również za  koszt oświetlenia 
podczas wystawy psów, czy to są te same koszty. Nie mam ochoty płacić  za wystawę psów wchodząc na 
basen. Jeżeli miasto wykonuje termomodernizację obiektów to możemy myśleć, że w  przyszłym roku te 
koszty się obniżą a nie wzrosną. 

Pan Leszek Wójcik Naczelnik Wydziału Infrastruktury Społecznej – na dzisiejszej sesji dokonujemy zmiany 
tylko w załączniku tj. w cenniku, cała reszta pozostaje bez zmian dotyczy to również ulg dla szkół. 

Radny Piotr Wróbel -media na basenie wzrosły w niektórych pozycjach nawet o 25% więc koszty rosną i to 
musimy uwzględnić.

Pan Paweł Marciniak – Prezes spółki CTS – wzrosły koszty utrzymania basenu, wzrastają koszty mediów, 
płac najniżej zarabiających pracowników a także są ponoszone koszty na modernizację obiektu. Odnośnie 
kafelków pod natryskami, one na tamte czasy spełniały normy. Zgadza się, że należy je wymienić tak jak i 
wiele innych rzeczy tylko brakuje na ten cel środków. Odnośnie wypadków to należy zgłosić wypadek.  Na 
dzień dzisiejszy nie ma zgłoszeń o takich zdarzeniach. 

Pan  Tomasz  Kiliński  –  Burmistrz  Miasta  -podwyżka  cen  biletów  jest  mniejsza  niże  wzrost  kosztów 
utrzymania basenu. 

Radny Tomasz Kuczaj -”nie odpowiedziano nic nt. ratowników WOPR. Odnośnie wypadku na basenie to 
próbowałem go zgłosić ale nie udało mi się to, gdyż nie ma procedury zgłaszania wypadku bądź udzielania 
pomocy. Udzielając sam pomocy zapłaciłem za to bo przebywałem dłużej na basenie. Na moje zgłoszenie 
powiedziano mi, że mogę sobie wezwać karetkę i rzeczywiście tak powinienem uczynić. Nie mogłem tego 
zrobić bo nie zabieram ze sobą na basen rzeczy wartościowych gdyż nie ma ich gdzie przechować bo brak 
jest skrytki depozytowej. Chciałby zgłosić wniosek do tego projektu uchwały odnośnie bezpłatnych wejść 
dla ratowników WOPR jak i również dla osób niepełnosprawnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Behan – prosi o przygotowanie wniosku w formie pisemnej. 

Radny Janusz Staniocha -  bardzo prosi o wskazanie przez komisję zapisów w projekcie uchwały, które są 
nieodpowiednie i wymagają zmiany.

Pan  Tomasz  Kiliński  –  Burmistrz  Miasta  –  wchodząc  na  basen  nie  ponosimy  kosztów  związanych  z 
utrzymaniem np. hali.

Radna Regina Wałęsa – chciała dodać, że członkowie Komisji Spraw Społecznych nie byli jednomyślni przy 
podejmowaniu opinii nt. projektu  uchwały.

Radny Tomasz Kuczaj – „jest to tylko moja opinia, ale jeżeli jest jakiś wzrost to musi być i coś w zamian 
zaproponowane, przynajmniej bezpieczeństwo. Kto sprzedaje bilety na wystawę psów miasto czy zarządca 
obiektów.” 

Pan Tomasz Kiliński – Burmistrz Miasta – jeżeli  organizatorem imprezy jest spółka CTS to pobiera opłaty 
za  bilety  ale  płaci  za  wynajem  obiektów  na  imprezę  miastu.  Chyba,  że  są  to  imprezy  którym 
współorganizatorem bądź patronem jest miasto to tego typu imprezy mogą się odbywać dla organizatorów 
nieodpłatnie.



Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Behan – czy Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych wnosi 
poprawki do omawianego projektu uchwały.

Radny Tomasz Kuczaj – wnioskuje o zachowanie cen za wstęp na basen wg. starego cennik po za karnetami.

Pan  Leszek  Wójcik  Naczelnik  Wydziału  Infrastruktury  Społecznej  -   jeżeli  zostanie  zaproponowane 
utrzymanie karnetów z jednoczesnym zablokowaniem wzrostu cen  biletów indywidualnych to może się 
okazać, że karnety są droższe od ceny indywidualnego biletu.

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Behan – ogłosił 15 min. przerwy w celu sprecyzowania wniosku 
przez radnego Tomasza Kuczaja.

przerwa

po przerwie

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Behan – prosi o przedstawienie wniosku.

Radny Tomasz Kuczaj  –  wycofuje się z wniosku odnośnie  bezpłatnych wejść  na basen dla  ratowników 
WOPR  gdyż w macierzystej uchwale nie ma zapisu, że takie osoby mogą bezpłatnie wchodzić na basen w 
celu  przeprowadzenia  zajęć.  Porównał  ceny  biletów  proponowanych  w  projekcie  uchwały  z  cenami 
obowiązującymi obecnie proponując zmiany do cennika:

  
cena karnetu propozycja ceny 

przez radnego
ilość osób ilość godzin ważność karnetu

125,00 112,50 1 25 3 miesiące
225,00 200,00 1 50 6 miesiące
400,00 350,00 1 100 12 miesiące
50,00 45,00 2 5 wejść po 1 godz 

( zapis niezrozumiały 
dla radnego).

1 miesiące

90,00 80,00 2 10 wejść jw. 2 miesiące
125,00 112,50 5 5 wejść jw. 1 miesiące
225,00 200,00 5 10 wejść jw. 2 miesiące

Radny  Arkadiusz  Michalski  –  skoro  Komisja  Spraw  Społecznych  ma  tyle  wątpliwości  odnośnie  tego 
projektu uchwały to zaproponował zdjęcie omawianego projektu uchwały z porządku obrad i przekazanie go 
do analizy na Komisję.

Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Behan -  Komisja Spraw Społecznych powinna w najbliższym 
czasie przygotować sesję tematyczną dot.  funkcjonowania noworudzkiego sportu jak również i CTS-u. W 
tym kierunku należałoby iść gdyż wtedy byłyby to sprawy już wyjaśnione. Z uwagi na fakt, że dalej idącym 
wnioskiem jest wniosek radnego Arkadiusza Michalskiego poddał go pod głosowanie.

Rada Miejska  14  głosami  „za”przy  3  głosach  „przeciw” i  2  „wstrzymujących  się  od głosowania” 
wykreśliła z porządku obrad sesji punkt dot. opiniowania  projektu uchwały  zmieniającego uchwałę w 
sprawie  ustalenia  wysokości  opłat  za  korzystanie  z  obiektów sportowych przy  ul.  Kłodzkiej  16  w 
Nowej Rudzie.

Radny Tomasz Kuczaj – Komisja nie mogła się z tym tematem zapoznać wcześniej gdyż był w szpitalu i nie 
mógł zwołać komisji. Odnośnie sesji tematycznej to Komisja jest gotowa od miesiąca kwietnia.



h) w sprawie upoważnienia Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Nowej Rudzie do 
podejmowania działań wobec dłużników alimentacyjnych w imieniu organu właściwego dłużnika

Pani Anna Frankowska – Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej – na mocy nowej ustawy o 
postępowaniu wobec dłużników alimentacyjnych  oraz zaliczce alimentacyjnej  Burmistrz Miasta z dniem 11 
sierpnia  2008r.  przekazał  do  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Nowej  Rudzie   prowadzenie 
postępowań  w  sprawach  przyznawania   świadczeń  z  funduszu  alimentacyjnego  i  wydawania  w  tych 
sprawach  decyzji.  Do  MOPS  zostało  również  przekazane  zadanie  dot.  podejmowaniu  działań  wobec 
dłużników alimentacyjnych. Zwróciła również uwagę, że w tytule projektu uchwały jest błąd w zapisie „ w 
imieniu organu właściwego wierzyciela” a powinno być „ w imieniu organu właściwego  dłużnika”

Radny Tomasz Kuczaj  -  poinformował, że opinia Komisji  Spraw Społecznych nt.  projektu uchwały jest 
pozytywna.

Przewodniczący Rady Miejskiej  – Andrzej Behan -   poddał pod głosowanie wprowadzenie poprawki w 
tytule  projektu uchwały poprzez zmianę zapisu „wierzyciela” na „dłużnika”

Rada Miejska 21 głosami „za” przyjęła poprawkę do uchwały.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  projekt uchwały w 
sprawie  upoważnienia  Kierownika  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Nowej  Rudzie  do 
podejmowania działań wobec dłużników alimentacyjnych w imieniu organu właściwego dłużnika.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 21 głosami „za” podjęła:

Uchwałę nr 207/XXVI/08 
w  sprawie  upoważnienia  Kierownika  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Nowej  Rudzie  do  
podejmowania działań wobec dłużników alimentacyjnych w imieniu organu właściwego dłużnika.

i)w sprawie zmiany uchwały nr 46/VI/07 Rady Miejskiej w Nowej Rudzie z dnia 4 kwietnia 2007r.  w 
sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla 
wschodniej części Drogosławia, w rejonie obwodnicy Nowa Ruda.

Pan Krzysztof Budzyna – Naczelnik Wydziału Infrastruktury i  Inwestycji  – przedstawił projekt uchwały 
zgodnie z uzasadnieniem. 

Radny Piotr Wróbel – poinformował, że opinia Komisji Gospodarczej nt. projektu uchwały jest pozytywna.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały  w 
sprawie zmiany uchwały nr 46/VI/07 Rady Miejskiej w Nowej Rudzie z dnia 4 kwietnia 2007r.  w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla wschodniej części 
Drogosławia, w rejonie obwodnicy Nowa Ruda.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 21 głosami „za” podjęła:

Uchwałę nr 208/XXVI/08 

w sprawie  zmiany uchwały nr 46/VI/07 Rady Miejskiej  w Nowej Rudzie z  dnia 4 kwietnia 2007r.   w 
sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla  
wschodniej części Drogosławia, w rejonie obwodnicy Nowa Ruda.



Ad.5.Odpowiedzi na interpelacje.

Radny Janusz Staniocha - podziękował za otrzymaną odpowiedź na złożoną interpelację.

Radny Jerzy Pulit – podziękował jest zadowolony z uzyskanej odpowiedzi.

Radna Irena Caryk – „na skutek złożonej interpelacji  już rozpoczęły się prace dziękuję”. 

Ad.6. Interpelacje radnych.

Radna  Irena  Caryk  -  prosi  by  w materiałach  promocyjnych Gminy Miejskiej  Nowa Ruda  zamieszczać 
również  informacje o organizacjach pozarządowych działających na terenie miasta Nowa Ruda.

Ad.7. Zapytania radnych. 

Radni nie zgłosili zapytań.

Ad.8. Sprawy różne.

Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Behan – poprosił by wszystkie komisje stałe rady rozpoczęły 
prace nad projektem budżetu miasta na 2009 rok oraz propozycjami do Wieloletniego Planu Inwestycyjnego 
na lata 2008 - 2013. 

Ad. 9. Zakończenie obrad.

W związku z brakiem głosów i wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął XXVI 
sesję Rady Miejskiej w Nowej Rudzie.

Projekty uchwał oraz uchwały podjęte przez Radę stanowią załącznik do protokołu.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała: 
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